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Antonio Conte wziął udział w programie Le Iene, którego najnowszy

odcinek pojawi się jutro w Italia 1. Dziś pojawiły się krótkie fragmenty

programu, w którym Stefano Corti i Alessandro Onnis żartują z Antonio

Conte, poddając go testowi wykrywacza kłamstw, aby dowiedzieć się na

którą ławkę trafi w przyszłym sezonie.

We wrześniu będziesz trenerem Milanu?

- Nie.

Interu?

- Nie.

Romy?

- Nie.

Juventusu?

- Nie.

Paris Saint-Germain?

- Nie. Nie mogę powiedzieć "tak" żadnej drużynie, gdyż nic nie ma [wykrywacz

kłamstw rejestruje stres - dodaje redaktor].

Były kontakty z drużynami z Serie A?

- Osobiście się nie kontaktowałem, jest trochę za wcześnie.

To prawda, że spotkałeś się z Maldinim?

- Nie.

Rozmawiałeś z kierownictwem Milanu?

- Nie.

Z Andreą Agnellim z Juventusu?

- Nie.

Z prezydentem PSG Al-Khelaifim?

- Nie, w przeszłości tak, ale nie teraz.
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Spotkałeś się kiedykolwiek z Marottą?

- Nie [również tu wykrywacz rejestruje stres - dod.red.].

Będziesz trenował we Włoszech?

- Są duże szanse, tak jak, że będę trenował za granicą. Jest też możliwość, że

pozostanę bez pracy. Priorytetem jest pójście do klubu, który pozwoli mi walczyć o

wygraną.

Procentowo?

- 60% szans, że zostanę we Włoszech, 30%, że pójdę za granicę, 10%, że będę

czekał.
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